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Вівторок, 22 грудня 2020, 09:34

17  грудня 2020 року в приміщенні гімназії відбулося чергове засідання ради
Первомайської міської організації Профспілки працівників освіти і науки з порядком
денним:

  

1. Про роботу Первомайської міської ради Профспілки з основних питань за 2020 рік. 

  

2.  Про укладання Угоди між управлінням освіти Первомайської міської ради та міською
організацією Профспілки працівників освіти і науки на 2021-2025 роки, колективних
договорів у закладах освіти.

      

3. Про підсумки оглядів-конкурсів на кращу первинну профспілкову організацію, на
кращий відеорепортаж про профспілкову роботу та обласного конкурсу «Шкільний
учитель нового покоління».
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  З питань порядку денного виступили голова міської організації Профспілки освітян ІринаСисоєва, члени президії, голови первинних профспілкових організацій.  Учасники засідання одноголосно визнали стан роботи Первомайської міської радиПрофспілки з основних питань у 2020 році як задовільний.  

  Значна увага членів ради Профспілки була приділена питанням організації колдоговірноїкампанії.  За підсумками участі у  конкурсах на кращу первинну профспілкову організацію, накращий відеорепортаж про профспілкову роботу та обласному конкурсі «Шкільнийучитель нового покоління» заклади-переможці отримали грамоти, а голови ПК –профспілкову виплату як заохочення.   Засідання пройшло конструктивно, на належному організаційному рівні. Усі учасникизаходу отримали нормативні документи для використання в роботі та поінформуванняспілчан.  Ірина Сисоєва, голова Профспілки освітян Первомайська
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